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Spoštovane prejemnice in prejemniki elektronskega tedenskega SLS novičnika! 

 
Tokrat vam zaradi poletnih dopustniških dni pošiljamo malo spremenjen novičnik –z 

nekoliko bolj poletno vsebino. 
V upanju, da ga boste tudi tokrat z veseljem prebrali, vam ob branju želimo veliko 

užitkov, 
 

Tajništvo SLS 
 

 
PRIREDITVE V SLOVENIJI MED 8. IN 16. AVGUSTOM 2009 
 
V dopustniških dneh vam v Slovenski ljudski stranki ne moremo predstaviti lastnih dogodkov, smo pa 
preleteli  napovedane dogodke v tednu, ki je pred nami. Vrstile se bodo številne kulturne, športne in 
družabne prireditve. Veliko dogodkov pa je v teh dneh namenjeno tudi ohranjanju zdravega duha v 
zdravem telesu.  
Nekaj utrinkov: 
 
Sobota, 8. avgust 2009: 

- POSTAVLJANJE KLOPOTCEV V HALOZAH 
 
Nedelja, 9. avgust 2009: 

- KOLESARSKI MARATON BIOTERME 
 
Ponedeljek, 10. avgust 2009: 

- LOVRENČEV SEJEM V PODČETRTKU 
 
Od ponedeljka, 10. avgusta, do ponedeljka, 17. avgusta 2009: 

- 38. PRAZNIK TERANA IN PRŠUTA  
 
Sreda, 12. avgust 2009: 

- SLOVESNOST OB 140-LETNICI ORMOŠKEGA TABORA IN ODKRITJE DOPRSNEGA KIPA BOŽIDARJU 
RAIČU 

 
Sobota, 15. avgust 2009: 

- VELIKI ŠMAREN IN PRAZNOVANJA OB TEM PRAZNIKU 
- 34. MEDNARODNI FESTIVAL »GRAŠKA GORA POJE IN IGRA«  

 
Nedelja, 16. avgust 2009: 

- FOTONATEČAJ »NAJLEPŠE FOTOGRAFIJE 4. TEKA GORE NAD IDRIJO«  
 

Več o dogajanju v Sloveniji v prihodnjem tednu pa lahko najdete tudi na: 
http://www.dogaja.se/dogodki.php?reg=&kat=&datum=07.08.2009&k=120; 

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH TEDNA 
 
DANES OBJAVLJENO NA STA: 
KOS: ŽERJAV NE KRŠI PROTIKORUPCIJSKE ZAKONODAJE 
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Ljubljana, 7. avgusta - Predsednik komisije za preprečevanje korupcije 
Drago Kos, ki je bil s strani medijev obveščen, da naj bi predsednik SLS in 
nekdanji minister za promet Radovan Žerjav zaradi položaja v Nafti Biodizel 
kršil zakon o preprečevanju korupcije, je za STA pojasnil, da so vse skupaj že 
preverili in da Žerjav v tem trenutku ne krši veljavne zakonodaje. 
Po pisanju četrtkove izdaje časnika Dnevnik je bil Žerjav kljub opravljanju 
ministrske, zdaj pa poslanske funkcije, glede na sodni register še do 23. 
julija vsaj formalno tudi direktor podjetja Nafta Biodizel, hčerinske družbe 
Nafte Lendava. 
Prvi mož SLS in državnozborski poslanec bi s tem lahko kršil najmanj 20. 
člen zakona o preprečevanju korupcije, ki določa, da poklicni funkcionar ne 

sme opravljati dejavnosti upravljanja, nadzora ali zastopanja v gospodarskih družbah, podjetjih, 
gospodarskih interesnih združenjih, zbornicah, ki izvajajo javna pooblastila, zavodih, zadrugah, skladih ali 
agencijah. 
Žerjav je v izjavi, ki so jo za STA danes posredovali iz strankine službe za odnose z javnostjo, pojasnil, da je 
bil, preden je postal minister za promet, zaposlen v družbi Nafta Lendava, v kateri je opravljal več funkcij. 
Med drugim je bil tehnični direktor v družbi Nafta Petrochem, pozneje pa je bil v okviru tega delovnega 
mesta imenovan tudi za direktorja družbe Nafta Biodizel. 
"Ob nastopu funkcije ministra za promet sem prekinil delovno razmerje v družbi Nafta Lendava, s čimer 
so mi avtomatično prenehale tudi vse z delovnim razmerjem povezane delovne naloge oz. funkcije, med 
drugim tudi ta, ki jo omenjate," je dejal Žerjav in izrazil veselje, da je končno, čeprav šele pred kratkim, le 
prišlo do izbrisa iz sodnega registra. Ob tem je še poudaril, da sam ni bil pristojen za izvedbo izbrisa iz 
sodnega registra, kajti to so lahko storili le pristojni v podjetju, ki naj bi jih na to večkrat pisno tudi 
opozoril. 
Kos, kot omenjeno, pravi, da Žerjav v tem trenutku ne krši veljavne zakonodaje. Obenem dodaja, da 
zakon ne določa sankcije za primer, ko se nezdružljivost zavleče preko rokov, v katerih bi se morala 
odpraviti. 
Po Kosovih besedah protikorupcijska komisija zdaj ugotavlja, kaj je privedlo do tega, da formalna odprava 
nezdružljivosti poteka tako dolgo, pri čemer je izrecno poudaril, da tega ne počnejo zaradi Žerjava, saj je, 
kar se njega tiče, zadeva z vzpostavitvijo zakonitih razmer za komisijo že zaključena. Z ugotovitvami želijo 
predvsem v prihodnje preprečiti razmere, po katerih formalno stanje iz kakršnihkoli razlogov ne bi 
ustrezalo dejanskemu. 
 
NA SLS SO BILA V TEM TEDNU NASLOVLJENA VPRAŠANJA O POVRAČILU STROŠKOV VOLILNE KAMPANJE 
IN PRORAČUNSKIH SREDSTEV, IN SICER, ALI BI SE BILA SLS PRIPRAVLJENA V SPLOŠNI KRIZI ODREČI 
DELU SREDSTEV. VPRAŠANJA PA SO SE NANAŠALA TUDI NA REBALANS PRORAČUNA, PO KATEREM JE 
STRANKAM NAMENJENIH MANJ PRORAČUNSKIH SREDSTEV.  
SLS ODGOVARJA:  

 
Demokratično delovanje države v Sloveniji je 
zagotovljeno tudi z enakomernim financiranjem strank iz 
državnega proračuna, kar zajema tako povračilo stroškov 
volilne kampanje kot tudi proračunska sredstva za 
tekoče delovanje. Ta sredstva so po strankah 
razporejena glede na rezultat, ki ga stranka doseže na 
volitvah, namen takšnega financiranja pa je zagotoviti 
optimalno delovanje strank in s tem politično pluralnost, 
ki je nujna za dobro delovanje demokracije v posamezni 
državi. Ni potrebno posebej spominjati, kaj pomeni 
obstoj in prevlada le ene politične opcije v državi. 
SLS na podlagi Zakona o volilni in referendumski 

kampanji pripada iz naslova delnega povračila stroškov volilne kampanje 18.086 EUR in bi se simbolično, 
glede na siceršnjo krizo in varčevanje, bila pripravljena odreči delu teh sredstev.  
Znižanje proračunske postavke za politične stranke je, glede na finančno-gospodarsko krizo in splošno 
varčevanje v državni upravi, situaciji primerno. Naj pa v SLS ponovno opozorimo na nepravično in 
neenakovredno financiranje parlamentarnih političnih strank. Tekoče financiranje parlamentarnih 
političnih strank je namreč urejeno tako, da je višina teh sredstev proporcionalna s številom dobljenih 
glasov na volitvah. Posledično imajo uspešnejše parlamentarne stranke zagotovljeno ogromno finančnih 
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sredstev za njihovo delovanje, manj uspešne parlamentarne stranke pa zelo malo - ob dejstvu, da bi se 
lahko strinjali, da za delovanje normalnih parlamentarnih političnih strank obstaja nek potrebni minimalni 
standard delovanja. Večjim strankam torej iz tega naslova ostanejo finančna sredstva še za kakšen 
priboljšek, manjšim strankam pa finančna sredstva niso zagotovljena niti za osnovno preživetje. 
Posledično se znižanje proračunske postavke za politične stranke velikim strankam v njihovem delovanju 
skorajda ne bo poznalo, manj uspešne stranke pa že sedaj nimamo zagotovljenih minimalno potrebnih 
sredstev za čisto osnovno delovanje. 
Aktivnosti stranke so po zadnjih parlamentarnih volitvah zaradi finančnih obveznosti že tako ali tako 
skrčene na manj kot minimum in se tako težko odpovemo kakršnim koli dodatnim aktivnostim. V 
primeru dodatnega izpada prihodka bomo sredstva poskusili nadomestiti z drugimi zakonsko dovoljenimi 
viri financiranja. 
 
V TEM TEDNU SE JE JANEZ RIBIČ, POSLANEC SLS, ODZVAL NA DVE PISMI BRALCEV V ČASNIKIH DNEVNIK 
OZ. DELO V ZVEZI S ŠE VEDNO AKTUALNO IN NERAZREŠENO PROBLEMATIKO DVEH BULMASTIFOV 
ATLASA IN YOJ 
 
Odgovor na pismo bralcev v Delu z dne 4. avgusta 2009: »Butale for Ever« 

 
 Spoštovani Jože Praprotnik, v vašem pismu bralcev (Delo, 4. 
avgust 2009) ste navedli kar nekaj zanimivih navedkov in za 
preživetje kmetijstva in podeželja še kako pomembnih 
dejstev. Čutim se izzvanega, ker sem tudi sam pripomogel k 
temu, kakor pravite, da » … minister Milan Pogačnik zdaj niti 
pod razno nima časa zanje, saj je prezaposlen z onima dvema 
kužkoma, ki sta skoraj do smrti pogrizla onega Tržičana. Pa 
ne samo minister, tudi pravobranilstvo države….«, vendar je bil 
moj namen, da se zadeva konča in ne da se vleče kot jara 
kača. Pa kot kaže in pravite vi, da je angleščina bolj kul in da 
so kmetje docela na kahli, kanijo organizirati t.i. Protest 
obupa. Tako kot vi se tudi jaz sprašujem, le zakaj toliko 

posvečanja ministra dr. Pogačnika tema dvema psoma in ne problematiki, ki ji že ime ministrstva daje 
dovolj veliko težo: Ministrstvo RS za kmetijstvo, prehrano in gozdarstvo? Zakaj tako veliko vmešavanje v 
zadevo »Atlasa in Yoja« kot drugostopenjski organ, ko pa ima v svoji sestavi Veterinarsko upravo RS – kot 
prvostopenjski organ? Tudi sam sem ministru zastavil poslansko vprašanje, ki ga navajam: »Nadalje 
sprašujem, kolikšno vsoto denarja davkoplačevalcev ste, minister dr. Pogačnik, predvideli, da boste lahko 
poplačali stroške in odškodnino za čas, ko so bili psi odvzeti, glede na to, da je sedaj z odločbo 
ugotovljeno, da se morajo vrniti lastniku.« Seveda mi je minister veliko odgovarjal, še vedno pa mi ni 
odgovoril na številne nejasnosti v svojem odgovoru in mi je predvsem večinoma odgovarjal na vprašanja, 
ki jih sploh nisem zastavil kot pa na zastavljena vprašanja. Od tedaj pa se je ministrstvo zavilo v molk.  
Spoštovani, hvaležen sem vam, da ministra dr. Pogačnika opozarjate na davkoplačevalski denar, 
namenjen tema dvema psoma. Sam sem opozoril na davkoplačevalski denar za poplačilo stroškov in 
odškodnino za čas, ko so bili psi odvzeti – ker so psi kljub odredbi Upravnega sodišča RS še vedno pri 
lastniku.  
Upam, da se vaš navedek – da bomo kmalu prišli iz govedine na p. p. - ne bo udejanjil. Ministra dr. Milana 
Pogačnika, ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, pa bi bilo kljub temo pametno spomniti, da je 
s svojo prisego pred poslanci izrekel besede prisege: "Prisegam, da bom spoštoval ustavni red, da bom 
ravnal po svoji vesti in z vsemi svojimi močmi deloval za blaginjo Slovenije." In pri tem mislil tudi na 
slovenskega kmeta, delavca v kmetijstvu, javnega uslužbenca na področju kmetijstva, gozdarstva in 
prehrane … na ljudi, za katere je njihovo preživetje pa le odvisno od vodenja njegovega resorja. In da ti ne 
bodo primorani iskati svoje pravice na »Protestih obupa!« 
 

Janez Ribič 
poslanec SLS v DZ RS 

 
MINISTER MILAN POGAČNIK SE Z BULMASTIFI VSE BOLJ ZAPLETA, 3. 
 
 V odgovoru MKGP (Dnevnik, 4. avgust 2009) na članek »Minister Milan 
Pogačnik se z bulmastifi vse bolj zapleta« (Dnevnik, 31. julij 2009) predstavnik 
za odnose z javnostmi MKGP med drugim utemeljuje sprenevedanje MKGP 
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glede izvršitve odločbe Upravnega sodišča RS. Naj spomnim, da je na moj poziv Državno pravobranilstvo 
RS vložilo tožbo zoper odločitev MKGP, s katero sta bila nevarna psa bulmastifa vrnjena lastniku. Pri tem 
je treba vedeti, da je Državno pravobranilstvo RS menilo, da je odločba, ki jo je izdal MKGP, nezakonita, 
saj so bila kršena pravila postopka, zaradi zmotno ugotovljenega dejanskega stanja pa je bilo napačno 
uporabljeno materialno pravo. Državno pravobranilstvo RS je na osnovi moje pobude tudi ugotovilo, da 
dejstva, da psa lahko uideta nadzoru, ni mogoče izključiti in bi do podobno neobvladljivega in za ljudi 
življenjsko nevarnega dogodka lahko ponovno prišlo. Upravno sodišče RS je ocenilo, da so razlogi za 
izdajo začasne odredbe v prid zaščite javnega interesa takšni, da se ugodi upravnemu sporu, sproženemu 
s strani Državnega pravobranilstva proti toženi stranki Ministrstvu za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 
RS. Upravno sodišče RS je zahtevi za izdajo začasne odredbe ugodilo in tudi zahtevalo, da v kolikor sta 
psa Yoj in Atlas, pasme bulmastif, že izročena lastniku, se ta psa zaradi ogrožanja javne varnosti 
odvzameta lastniku in ob zagotovitvi potrebnih varnostnih ukrepov vrneta v Zavetišče za zapuščene živali 
Gmajnice. Morebitna ponovna premestitev psov mora biti izvedena na strokoven in za ljudi in druge živali 
varen način. V svoji obrazložitvi Upravno sodišče RS pravi, da zaradi NUJNOSTI ZADEVE ni izgubljalo časa s 
pošiljanjem zahteve za izdajo začasne odredbe toženi stranki in prizadetima strankama v morebiten 
odgovor! V odgovoru predstavnik za odnose z javnostmi MKGP med drugim navaja, da so sklep Upravnega 
sodišča prejeli, da v njem ni določenega roka izvršbe ter da se je lastnik psov pritožil in zahteval odlog 
izvršitve sklepa; in nenazadnje, da upravno sodišče ne nalaga nobenih obveznosti glede izvršbe sklepa niti 
ministrstvu za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano niti Veterinarski upravi RS. Ministrstvo sprašujem, kako 
si potem lahko razlagate določbo Upravnega sodišča RS: »premestitev psov mora biti izvedena na 
STROKOVEN IN ZA LJUDI IN DRUGE ŽIVALI VAREN NAČIN«? 
Tako osebno kakor v imenu SLS, katere poslanec v DZ RS sem, z ogorčenjem ugotavljam, da Ministrstvo 
za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano RS ne spoštuje sklepa Upravnega sodišča RS o izdaji začasne 
odredbe in ne ukrepa, da bi se zagotovilo spoštovanje začasne odredbe, s katero je Upravno sodišče RS 
odločalo v zaščito ustavne kategorije javnega interesa pred zaščito zasebne lastnine. Še več, minister dr. 
Milan Pogačnik, z vašo neodzivnostjo in ščitenjem zasebne lastnine napram javnemu interesu vedno bolj 
dajete občutek, da se postavljate nad zakone in ne spoštujete pravne države in odločitev slovenskih 
sodišč! Poslednje lahko utemeljujem z določili, zapisanimi v šestem odstavku 32. člena Zakona o 
upravnem sporu, ki pravi, da pritožba zoper sklep o izdaji začasne odredbe ne zadrži njene izvršitve. Zato 
na tem mestu ponavljam moj poziv z dne 31. julija letos, citiram: »Ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano dr. Milana Pogačnika javno pozivam, naj osebno in s svojo avtoriteto zagotovi spoštovanje 
sklepa Upravnega sodišča RS in ukrene vse potrebno, da se psa nemudoma vrneta nazaj v zavetišče!«. 
Pričakujem tudi, da boste na MKGP zbrali le toliko kmečke pameti, da mi ne bo treba narediti še koraka 
dlje zavoljo spoštovanja pravne države in javne varnosti in da me, minister dr. Pogačnik, ne boste 
primorali v to, da bom od vas, minister, zahteval odgovornost za ravnanje ministrstva, ki ga vodite, na 
način, ki mi ga kot državljanu in poslancu omogoča slovenska zakonodaja. 

 
Janez Ribič 

poslanec SLS v DZ RS 

 
SLS O ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH TEDNA 
 
VODJA POSLANSKE SKUPINE SLS JAKOB PRESEČNIK JE TA TEDEN ODGOVARJAL TUDI NA NOVINARSKO 
VPRAŠANJE, ALI NAJ BI SLOVENIJA PO MNENJU SLS SPREJELA KAKŠNEGA ZAPORNIKA IZ ZAPORA 
GUANTANAMO 
 

 

SLS podpira zaprtje zapora v Guantanamu, te velike sramote začetka 
21. stoletja. Sedaj je treba Po besedah vodje PS SLS Jakoba Presečnika 
je sedaj potrebno zapornikom omogočiti čimprejšnje pošteno sojenje, 
saj večini pred zaprtjem ni bilo sojeno.  
SLS se sicer zavzema, da se zaporniki vrnejo na območja, od koder 
prihajajo, in šele nato v druge države, če vrnitev v njihovo lastno okolje 
zaradi njihove varnosti ni možna. Kot poudarja Presečnik, lahko sicer pri 
takšni drastični menjavi kulturnega in družbenega okolja pride tudi do 
problemov. Nenazadnje pa je, dodaja vodja PS SLS Jakob Presečnik, 
potrebno v največji možni meri upoštevati tudi njihove želje – če kateri 
od zapornikov želi prestajati kazen v slovenskih zaporih, v SLS te 
možnosti ne izključujemo, seveda ob vseh primernih varnostnih in 
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siceršnjih ukrepih.« 
 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH TEDNA 
 
NA SLS SO NOVINARJI TA TEDEN NASLOVILI TUDI VPRAŠANJE O AKTUALNI TEMI ODPRODAJE DELNIC 
INFOND HOLDINGA OZ. PIVOVARNE LAŠKO IN MERCATORJA, KI STA JU IZVEDLI NLB IN BANKA CELJE 
 
SLS posamičnih poslovnih potez in namer na trgu vrednostnih papirjev ne komentira; tudi v konkretnem 
primeru, na katerega se nanaša vaše vprašanje, meni, da bi bilo zaradi trenutno nezadostnih informacij v 
zvezi z odprodajo delnic Pivovarne Laško in Mercatorja, ki sta jo izvedli NLB in Banka Celje, treba najprej 
pridobiti dodatne informacije, da bi lahko podajali komentarje v zvezi s trenutnim dogajanjem na borzi.  
Tudi tokrat pa SLS poudarja svoje stališče, da slovenske gospodarske družbe, ki so po njenem mnenju v 
nacionalnem interesu, torej poleg bank oziroma gospodarskih družb s področja finančništva in 
zavarovalništva, infrastrukture, energetike in telekomunikacij tudi družbe s področja prehrambene 
oskrbe, ostanejo v slovenski oziroma deloma državni lasti, kar bo zagovarjala tudi v prihodnje. 

 
SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 
TOKRAT V TEJ RUBRIKI PIŠEMO O PRIJETNEM DOGODKU – POROKI. 
  

 

20. junija 2009 sta se namreč cerkveno v Vojniku, civilno pa v parku v Zrečah 
poročila dva aktivna člana Nove generacije, podmladka SLS, in sicer Anja 
Šopar in Lenart Tomšič. Zanimivo je, da sta se zaradi Nove generacije 
mladoporočenca tudi spoznala. Leta 2006 je podmladek SLS namreč 
organiziral motivacijski vikend, kjer sta se Anja in Lenart prvič videla, močna 
ljubezen pa je pripeljala do tega, da sta pred malo več kot mesecem dni 
sklenila zakonsko zvezo. 
  
Anja je sicer zelo aktivna članica Nove generacije Vojnik, Lenart pa prihaja iz 
podmladka Dobrepolje, sicer pa že kar nekaj časa aktivno pomaga Novi 
generaciji Vojnik. Tudi na enem od tradicionalnih zabav Nove generacije Vojnik 
ji je skupaj z bendom zapel »O Anja, o tebi se mi sanja, nocoj …«. Na poroki so 
ju kolegi iz podmladka okronali z lento Nove generacije in ju na duhovit način 
in s pomočjo fotografskega arhiva »spomnili«, kako sta se spoznala. Skratka, 
vsepovsod Nova generacija. 
 
Sicer pa je Lenart brat Janeza Tomšiča, predsednika Programskega sveta SLS 
in aktivnega člana najprej 
Nove generacije, sedaj pa tudi SLS.  

 
Mladima zaljubljencema iskreno čestitamo tudi v Tajništvu SLS in jima želimo kar največ veselja in lepih 

trenutkov v skupnem življenju. 

 
SLS NAMIG 
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V času dopustov pridejo prav tudi ideje, kam oditi, da bi se v 
prostih dneh imeli kar najlepše. V nadaljevanju si lahko 
preberete, kam bodo ali so odšli predsednik SLS, oba 
podpredsednika SLS ter poslanci SLS. Ob tem vam v tajništvu 
tudi predlagamo, kam se lahko odpravite vi – pa četudi samo za 
dan ali dva.  
 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je ravno v teh dneh z 
družino z avtodomom na poti proti severu Evrope, 
podpredsednica SLS Olga Franca bo svoj dopust začela to soboto, 
ko se bo s soprogom udeležila slavnostne prireditve ob 
občinskem prazniku Občine Juršinci, nato pa se bosta odpravila tudi v druge kraje po Sloveniji in tako 
podpirala domači turizem, tak namen pa ima tudi podpredsednik SLS Franc Bogovič, saj trenutno svoje 
proste dni preživlja v Simonovem zalivu, nato pa se bo odpravil še na Bled. Vodja PS SLS Jakob Presečnik 
bo potoval po bivši Jugoslaviji, in sicer bo obiskal Hrvaško, Srbijo in Črno goro. Poslanec SLS Gvido Kres se 
bo za počitniški kraj odločil v zadnjem trenutku ter izbral med možnostmi t. i. ponudbe »last minute«, 
poslanec SLS Janez Ribič pa se je nekaj prostih dni odločil preživeti tudi na hrvaški obali. 
Če ob tem še niste dobili navdiha, kam bi se lahko odpravili, vam v Tajništvu SLS predlagamo naslednje 
slovenske turistične točke: 
 

- Gorenjska – več informacij na http://www.gorenjska.si/ 
- Pohorje – več informacij na http://www.pohorje.org/ 
- Terme Olimia – več informacij na http://www.pohorje.org/ 
- Moravske Toplice – Terme 3000 – več informacij na http://www.terme3000.si 
- Kolpa – več informacij na http://www.kolpa-adventures.com/ 
- Slovenska Istra – Piran, Portorož, Izola, Koper – več informacij na http://www.portoroz.si/, 

http://www.izola.eu/ in http://turizemvkopru.com 
- Kras – več informacij na http://vodnik.kras-carso.com/ 

 
Seveda pa je to le nekaj krajev, ki vas pričakujejo v Sloveniji. Več idej lahko dobite tule: 
http://www.slovenia.info. 
 
Lepo se imejte, kjerkoli že boste – in pazite nase! 
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	 Spoštovani Jože Praprotnik, v vašem pismu bralcev (Delo, 4. avgust 2009) ste navedli kar nekaj zanimivih navedkov in za preživetje kmetijstva in podeželja še kako pomembnih dejstev. Čutim se izzvanega, ker sem tudi sam pripomogel k temu, kakor pravite, da » … minister Milan Pogačnik zdaj niti pod razno nima časa zanje, saj je prezaposlen z onima dvema kužkoma, ki sta skoraj do smrti pogrizla onega Tržičana. Pa ne samo minister, tudi pravobranilstvo države….«, vendar je bil moj namen, da se zadeva konča in ne da se vleče kot jara kača. Pa kot kaže in pravite vi, da je angleščina bolj kul in da so kmetje docela na kahli, kanijo organizirati t.i. Protest obupa. Tako kot vi se tudi jaz sprašujem, le zakaj toliko posvečanja ministra dr. Pogačnika tema dvema psoma in ne problematiki, ki ji že ime ministrstva daje dovolj veliko težo: Ministrstvo RS za kmetijstvo, prehrano in gozdarstvo? Zakaj tako veliko vmešavanje v zadevo »Atlasa in Yoja« kot drugostopenjski organ, ko pa ima v svoji sestavi Veterinarsko upravo RS – kot prvostopenjski organ? Tudi sam sem ministru zastavil poslansko vprašanje, ki ga navajam: »Nadalje sprašujem, kolikšno vsoto denarja davkoplačevalcev ste, minister dr. Pogačnik, predvideli, da boste lahko poplačali stroške in odškodnino za čas, ko so bili psi odvzeti, glede na to, da je sedaj z odločbo ugotovljeno, da se morajo vrniti lastniku.« Seveda mi je minister veliko odgovarjal, še vedno pa mi ni odgovoril na številne nejasnosti v svojem odgovoru in mi je predvsem večinoma odgovarjal na vprašanja, ki jih sploh nisem zastavil kot pa na zastavljena vprašanja. Od tedaj pa se je ministrstvo zavilo v molk. 
	Spoštovani, hvaležen sem vam, da ministra dr. Pogačnika opozarjate na davkoplačevalski denar, namenjen tema dvema psoma. Sam sem opozoril na davkoplačevalski denar za poplačilo stroškov in odškodnino za čas, ko so bili psi odvzeti – ker so psi kljub odredbi Upravnega sodišča RS še vedno pri lastniku. 
	Upam, da se vaš navedek – da bomo kmalu prišli iz govedine na p. p. - ne bo udejanjil. Ministra dr. Milana Pogačnika, ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, pa bi bilo kljub temo pametno spomniti, da je s svojo prisego pred poslanci izrekel besede prisege: "Prisegam, da bom spoštoval ustavni red, da bom ravnal po svoji vesti in z vsemi svojimi močmi deloval za blaginjo Slovenije." In pri tem mislil tudi na slovenskega kmeta, delavca v kmetijstvu, javnega uslužbenca na področju kmetijstva, gozdarstva in prehrane … na ljudi, za katere je njihovo preživetje pa le odvisno od vodenja njegovega resorja. In da ti ne bodo primorani iskati svoje pravice na »Protestih obupa!«
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